
 

Ben, aldığım eğitim ve terbiye gereği, 
prensipte her bireye içten davranmaya 
özen gösteririm, gülümsememi sakınmam. 
Çünkü bilirim ki gülümseme ve içtenlik 
insan ilişkilerinde önemli faktörlerdir. 
Göz göze geldiğim bir bireye içtenlikle 
gülümsemenin, iletişimimizi geliştireceğini 
ve insanlar arasındaki ilişkileri olumlu 
etkileyeceğini bilirim. 

HAVADA CUMHURİYET 
KOKUSU VAR

Ayşe Nur Yılmazer/Turizmci
ayseyilmazer@arsan.com.tr
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“Sunulan hizmet kentin geleceğine 
yapılmış değerli bir yatırımdır”

2’DE

Dr. Roberto Nardi, ekibi ve çalışmalarıyla 
ilgili suçlamaların bilimsellikten uzak 
olduğunu açıkladı

PHI adına dört yıldan beri ekibiyle 
birlikte Zeugma mozaiklerinin restorasyon 
çalışmasını yapan Dr. Roberto Nardi, 
Gaziantep 1. Asliye Hukuk Mahkemesi’nin 
mozaikler üzerindeki tedbiri kaldırarak, 
Zeugma platformunun davacı olmasının 
yasal olmadığına karar vermesinden 
mutluluk duyduğunu söylerken, “Böylece 
Packard Vakfı’nın Zeugma projesindeki iyi 
niyetli yaklaşımı da kabul görmüştür” diye 
konuştu.2’DE

Halka ucuz gıda, giyecek ve mefruşat 
sağlayan GİMA mağazası altı ilde 
yeniden şube açıyor.

Ankara ve İstanbul gibi büyük illerde 
dar gelirli halkın gıda, yiyecek ve 
mefruşat ihtiyaçlarını ucuz fiyatlarla 
temin eden GİMA hizmetlerini 
yaygınlaştırmak için Bursa, Antalya, 
İzmir, Erzurum, Diyarbakır ve Malatya 
illerinde de şubeler açacak.
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Şehrimizde neden açılmıyor?
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AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

26 Ağustos 2015 tarihli yazısıdır.

Gaziantepliler eskiden banka 
kredisinden çok korkarlardı. Hatta, 
bütün Türkiye’de yerleşik bir kanı vardı, 
Antepli işini öz sermayesi ile kurar ve 
öz sermayesi ile işletir, diye bilinirdi.

En fazla kullanılan kredi ise, ‘piyasa 
kredisi‘ denen, senet karşılığı alınan 
hammadde ve diğer malzemelerdi. 
Yani, faizsiz, beleş kredi. Ama buna 
karşılık ürünlerini de yine senet 
karşılığı satarken bunların teminata 
verilmesiyle bir miktar kredi kullanan 
da olurdu. 

Arsa rantı ile 
gelinen nokta 

2’DE

GÜLÜMSEMEKTEN VE 
KONUŞMAKTAN KORKMAYIN

Gaziantep İl Sağlık Müdürü Dr. Beytullah Şahin, Şehir Hastanesi 
Başhekimi Prof. Dr. Süleyman Çetinkünar ve yöneticiler, basın mensupları ile bir araya geldi

Kalp krizi, anjiyo gibi acil durumlarda özel 
hastanelerin ücret talep etmesi yasal değil

Özel hastanelerin acile gelen hastalardan veya devlet hastanelerinden sevk edilen hastalardan ücret talep etmesi 
konusuna değinen Şahin, “Kalp krizi, anjiyo gibi acil durumlarda özel hastaneler de olsa sağlık hizmetleri ücretsizdir, 
ücretsiz hizmet sunmak zorundalar. Belli branşlarda, belirli hizmetlerde özel hastanelerin ücret talep etmesi, acil 
durumunu giderene kadar, yasal değil. Anjiyo, kalp-damar cerrahisi ve yanık da dahil olmak üzere belirli alanlarda acil 
servis ile gönderilmiş alanlarda ücret alınmıyor. Bu konuları özel olarak takip ediyoruz. Hastaları bir yere kanalize etmek 
de doğru değil. Ambulans sistemimizi kontrol ederiz. Bu konuda şikayetler var” ifadelerine yer verdi.

Savaşın olası ekonomik etkilerine 
karşı aksiyon almak zorundayız
GTO Başkanı Tunsay Yıldırım, “Savaş bölgesinin dünya 

petrolünün en önemli ihracatçılarının bölgesi olması petrol 
fiyatlarını hemen yukarı yöneltti. Ama küresel yavaşlamadan 
dolayı bu yükseliş şimdilik sakin… İsrail’in kuzeyindeki 
Hayfa Limanı dünyanın en yoğun nakliye hattında… Süveyş 
Kanalı'ndan geçen ve Süveyş Kanalı'na giren gemilerin 
de uğrama limanı. Bu bölge üzerinden yapılan denizyolu 
taşımacılığının riski artmış durumda. Hem navlunda bir artışa 
hem de tedarik zincirinin kesintisine sebep olabilir.”

Avrupa Birliği Türkiye Delegasyonu Başkanı Büyükelçi Nikolaus Meyer-Landrut, “Bu proje, AB'nin arkeolojik mirasın toplumsal hafızanın bir 
kaynağı ve tarihi ve bilimsel çalışmalar için önemli bir araç olarak korunması yönündeki uzun vadeli kararlılığının bir örneğidir. Risk altındayken 
kültürel mirasımızı korumak daha da önemlidir. Gaziantep'in olağanüstü Zeugma Mozaik Müzesi, uygarlığın kesişme noktasına tanıklık etmektedir. 
Eski Yunancada "köprü" anlamına gelen Zeugma'da, eskiden Fırat üzerinde bir köprü Doğu ile Batı'yı birbirine bağlıyordu” dedi.

430 bilim insanı bir araya 
gelerek çalışma yürüttü

Gaziantep Büyükşehir Belediyesi, Kültür 
ve Turizm Bakanlığı ile Avrupa Birliği 
(AB) iş birliğinde kurulan Türkiye’nin ilk 
Türk arkeoloji enstitüsü Türk Arkeoloji ve 
Kültürel Miras Enstitüsü düzenlenen törenle 
resmi açılışı yapıldı. Cumhuriyetin 100’üncü 
yılına sayılı günler kala 4 yıllık hazırlık ve 
4 yıllık uygulama süreci sonucunda açılışı 
yapılan Türk Arkeoloji ve Kültürel Miras 
Enstitüsü, Kendirli Kilisesi’nin restore 
edilerek ana binası oluşturuldu. Enstitünün 
kurulması için 430 bilim insanı bir araya 
gelerek çalışma yürüttü ve TBMM’den yasası 
çıkarak bugünkü formatına ulaştı.

Antik Anadolu ve Akdeniz 
Uygarlıklarının arkeolojik 
ve tarihi miras hazinelerine 

erişim sağlanacak
Türkiye’de tarihi eserlerin ve Anadolu 

coğrafyasının önemine vurgu yapan 
Büyükelçi, bu eserlerin korunması adına 
harekete geçtiklerini dile getirerek, “Bu 
ve daha pek çok nedenden ötürü, enstitü 
için Mezopotamya ve Akdeniz'in kesişme 
noktasında yer alan Gaziantep'ten daha iyi 
bir yer düşünemiyorum. 

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) yılın 
ilk 9 ayında kurulan ve kapanan şirket, gerçek kişi 
ticari işletme ve kooperatif sayılarını açıkladı 

Kentte kurulan şirket 
kooperatif ve gerçek kişi 
icari işletme sayısı azaldı
Türkiye’de yaşanan ekonomik sıkıntı Türkiye 

Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) verilerine yansıdı. 
TOBB’a göre Gaziantep’te 2023’ün ilk 9 ayında 
kurulan şirket, kooperatif ve gerçek kişi ticari 
işletme sayısı geçen yılın ilk 9 ayına göre azaldı. 4’TE

6 Şubat tarihinde Kahramanmaraş merkezli 
meydana gelen depremlerin üzerinden 8 ay geçmesine 

rağmen seyahat acenteleri bir türlü toparlanamadı

İsrail-Filistin savaşı tedirgin ediyor
6 Şubat tarihinde Kahramanmaraş merkezli 

meydana gelen depremlerin üzerinden 8 ay 
geçmesine rağmen toparlanamayan seyahat 
acentelerini İsrail-Filistin savaşı tedirgin etmeye 
başladı. Savaş nedeniyle Ortadoğu ülkelerinden 
Türkiye’ye gelen turist oranı yüzde 80 azaldı. 4’TE

“Bakışlar” temalı resim sergisi açılıyor
Ressam Abdurrahim Güney, tuval üzerine akrilik boya tekniğiyle 

yaptığı eserlerinden oluşan “Bakışlar” temalı resim sergisini, 27 Ekim 
Cuma günü SANKO Sanat Galerisi’nde sanatseverlerle buluşturacak.

Çalışmalarında gözlere ağırlık verdiğini ifade 
eden Güney, “Gözlerin izleyici ile duygusal bağ 
kurduğuna inanıyor ve bu nedenle portreleri 
cepheden çalışıyorum” dedi. 4’TE

17 bin hastaya ise acil servis hizmeti verildi
Gaziantep Şehir Hastanesinde 15 günlük 

süreçte 40 bin hastaya poliklinik ve 17 bin 
hastaya ise acil servis hizmeti verildiğini 
açıklayan Şahin, “Hastanemizde günlük 6 bin 
hastaya hizmet veriliyor bunun da yaklaşık bin 
tanesi acil servislerde hizmet alıyor. Hastane 
servislerimizde bin 450 hasta ve yoğun bakım 
servislerine ise 455 hasta yatışı yapıldı. 610 hasta 
taburcu edildi. 

Arkeolojik mirasArkeolojik miras, toplumsal hafızanın , toplumsal hafızanın 
kaynağı ve önemli bir aracı olarak korunmalıdırkaynağı ve önemli bir aracı olarak korunmalıdır

Türk Arkeoloji ve Kültürel Miras Enstitüsü açılışında konuşan Büyükelçi Meyer-Landrut, “Enstitü için 
Mezopotamya ve Akdeniz'in kesişme noktasında yer alan Gaziantep'ten daha iyi bir yer düşünemiyorum” dedi… 

Büyükşehir Belediye Başkanı Fatma Şahin de, “Artık zenginlik kültürel miras, kültürel değerle ölçülüyor” diye konuştu
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ŞAHİNBEY NÖBETÇİ ECZANELER 
YAKAR ECZANESİ

Eyüpoğlu Mah.( Şahinbey Diş Hastanesi karşısı Dr. Ersin 
ARSLAN Devlet Hastanesi Civarı-Sevgi Hastanesi Yanı) / 

ŞAHİNBEY / Telefon : 0506 999 25 27
GAZIANTEP ECZANESI

Onur Mh. 7 Nolu Cd. No:51/A (Onur Sağlık Ocağı 
Karşısı, Yukarıbayır Su Deposu Civari) / 

ŞAHİNBEY / Telefon : 0 342 3364954
DERMAN ECZANESİ

Vatan Mahallesi 64 Nolu Sokak No:25/A (Com- Com 
Giyim Yanı Cengiz Topel Telekom Civarı) / 

ŞAHİNBEY / Telefon : 0342 271 50 70
ASAY ECZANESİ

Kemal Köker Cad.No:49/B(Hatem Hastanesi Yanı-Ulu 
Camii Karşısı) / ŞAHİNBEY / Telefon : 03423389585

SEVİLAY FEDAYİ ECZANESİ
Binevler Mahallesi 14 Nolu Cadde No:33 ( Binevler Sağlık 

ocağı karşısı ) / ŞAHİNBEY / Telefon : 0342 335 30 35
GAZİ ECZANESİ

Akkent Mahallesi 134015 nolu cadde kapı no 3 c/b 
Şahinbey(Akkent Millet Cami Civarı Günsev 2 sitesi arkası 

Ahsen sitesi altı A101 yanı) / ŞAHİNBEY
Telefon : 0342 230 55 44
GÖRGÜN ECZANESİ

Güneykent Mah. 102282 No.lu Sok. No:2 (Beşyüzevler 
Sağlık Ocağı Karşısı Sembol Market Yakını) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0342 324 24 11
ADIBELLI ECZANESI

Deniz mah. 83039 sk. No:26/A (Deniz semt pazarı civarı , 
yeni İşkur binası karşısı - M. Ali Özkara ASM) / ŞAHİNBEY 

Telefon : 0342 3607722

ŞEHİTKAMİL NÖBETÇİ ECZANELER 
ISTASYON ÖZSÖYLER ECZANESİ

Ali Fuat Cebesoy Bul.( Şehit Kamil Belediyesi Karşısı) / 
ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0 342 326 08 39
DENİZ TATAR ECZANESİ

Emek Mah. Şakir Sabri Cad. No: 14/B (Emek Hastanesi 
Acil Karşısı / 
ŞEHİTKAMİL

Telefon : 3222121
YENI ÇIKSORUT ECZANESİ

Umut mahallesi 82 nolu cadde no.56.B (TATLICI AYHAN 
ÇAPRAZI, KURTOĞLU MARKET-FOTO ÇELİK YANI.)

Şehitkamil Gaziantep / 
ŞEHİTKAMİL

Telefon : 05413551509
EREN BAHAR ECZANESİ

PİRSULTAN MAHALLESİ 59082 NOLU SOKAK NO:13/B 
(ŞEHİTKAMİL DEVLET HASTANESİ ACİL YANI) / 

ŞEHİTKAMİL
Telefon : 342 611 38 38
BIRECIK ECZANESI

MEVLANA MAHALLESİ HAFIZ TEVFİK CADDESİ 
NO:1 / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 03423294844

CEMRE ECZANESİ
Gazikent Belkıs Mah. 08040 Nolu Cad. No:67 

(GAZİKENT GÖLLÜCE ASM KARŞISI ARÇELİK BAYİİ 
ÇAPRAZI ) / 
ŞEHİTKAMİL

Telefon : 531 651 50 76

NÖBETÇİ ECZANELERKURUCULARI: Osman TUZCU
Aykut TUZCU

Gazetemiz çalışanları TGC üyesidir.
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Arsa rantı ile 
gelinen nokta 

Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

En fazla kullanılan 
kredi ise, ‘piyasa kredisi‘ 
denen, senet karşılığı 
alınan hammadde ve 
diğer malzemelerdi. Yani, 
faizsiz, beleş kredi. Ama 
buna karşılık ürünlerini 
de yine senet karşılığı 
satarken bunların 
teminata verilmesiyle bir 
miktar kredi kullanan da 
olurdu. Tabii bu alınan 
kredinin hem net karşılığı 
hem yedeği olduğu için 
sıkıntıyla karşılaşan hemen 
hiç olmazdı veya çok az 
olurdu.

 Şimdi iş hacimlerinin çok 
büyümesi, değişen piyasa 
koşulları kredi kullanımını 
anormal derecede artırdı.

Bunları doğal 
karşılıyorum ama asıl 
neden bu olmadığı için 
gelinen noktayı çok 
tehlikeli buluyorum.

Eskiden esnaf da, tüccar 
da, sanayici de kanaatkardı. 
İş ahlakına çok önem 

verirlerdi. Hepsinde Allah 
korkusu vardı. Bilerek 
yanlış yapmazlardı.

Artık bunların hemen 
hepsi mazide kaldı!

‘Köşe dönmecilikle’ 
başlayan yeni konsept 
çabuk yayıldı ve bir an 
önce zengin olup lüks eve, 
lüks arabaya, yazlığa, lüks 
metrese kavuşabilmek için 
her yol mübah oldu.

 Bu kadar büyük kazancın 
ticaretle, üretimle hemen 
mümkün olmayacağını 
anlayanlar, bugün al yarın 
sat, vergisiz, kemiksiz 
para kazanma reçetesi 
arsa spekülasyonu ile 
amaçlarınaulaştılar/
ulaşmak istediler.

Bütün dünyada geçerli bir 
kuraldır, kısa zamanda elde 
edilen zahmetsiz büyük 
rantlar, yalnız iş ahlakını 
değil, genel ahlakı da 
olumsuz etkiler.

Arsa spekülasyonunda 
maalesef belediyelerimizin 

günahı çoktur. Bir 
dönemde belediye 
meclislerinde görüşülen 
konuların çoğu imar ile 
alakalıysa, bu tezimin en 
güçlü kanıtıdır. Buahlak 
çöküntüsü özellikle selefin 
zamanında yaşandı. İnanın 
Gaziantep 10 senede 50 
sene geriye gitti. Giden 
değerlerin hiçbirinin telafisi 
de maalesef mümkün 
değil…

 Geçtiğimiz günlerde 
Şehitkamil Belediye 
Başkanı Rıdvan 
Fadıloğlu’nun, “Arsayı, 
arsacılığı rant olmaktan 
çıkarmalıyız” söylemi 
bana kalırsa son yıllarda 
edilmiş en önemli ve tarihi 
söylemdir.

Bu da tezimi destekleyen 
daha güçlü bir kanıttır.

Fadıloğlu’nun bu 
söyleminden müthiş güzel 
bir ‘master veya doktora 
tezi’ düşünülebilir. Keşke, 
sevgili hocam Gaziantep 

Üniversitesi Rektörü Prof. 
Dr. Yavuz Coşkun buna 
önayak olsa, Gaziantep’in 
geleceğine büyük iyilik 
etmiş, katkıda bulunmuş 
olur.

 Gelinen nokta:
Gaziantep, Türkiye’de 81 il 

içinde en fazla borçlu il…
Tasarrufu da en az olan 

il…
Burada şu kadar borçluyuz 

diye rakam vermenin 
hiçbir anlamı yok! 
Ancak, size orantı vererek 
durumun vahametini 
daha iyi anlatırım diye 
düşünüyorum.

İllerin borçları ile 
tasarruflarını orantılayarak 
bir yüzde elde ediliyor.

Örneğin, kredi/
tasarruf orantısı en iyi 
olan ilimiz her 100 TL 
tasarrufuna karşılık 94 TL 
kredikullanmış. Böylece, 
toplam nakdi kredilerin 
tasarruf mevduatına 
oranı yüzde 94 olarak 

gerçekleşmiş.
Gaziantep’te durum bir 

hayli farklı, fecaat!..
Gaziantep’te kredilerin 

tasarruf mevduatına oranı 
yüzde 668! Yani, her 100 
liralık mevduata karşın 668 
liralık kredi mevcut.

Rakamları yazmadım, 
milyarlarca dolar…

 İşte bu rakamlara bakan 
yabancılar Gaziantep’i 
gözünde çok büyütüyor.

Gaziantep, büyük 
olmasına çok büyük de, bu 
rakamlar insanı endişeye 
sevkediyor!

Bir de, gelir dağılımı 
adaleti noktasından 
bakarsak, ki bakmasak 
iyi olur, herhalde 
yalnızTürkiye’nin değil, 
dünyanın sayılı kötü 
örneklerinden biriyiz!..

Aykut Tuzcu’nun 
26 Ağustos 2015
tarihli yazısıdır

Gaziantepliler eskiden banka 
kredisinden çok korkarlardı. 
Hatta, bütün Türkiye’de yerleşik 
bir kanı vardı, Antepli işini 
öz sermayesi ile kurar ve öz 
sermayesi ile işletir, diye bilinirdi.

Türkiye Tarım Havzaları Üretim ve 
Destekleme Modeli kapsamında buğday, 
arpa, çavdar, yulaf ve tritikale (buğday 
ve çavdarın melezi) üreticilerine dekar 
başına 103 lirası mazot, 46 lirası gübre 
olmak üzere 149 lira destek verilmeye 
başlandı. Üretim maliyetinin önemli 
girdilerinden olan mazot ve gübre 
için verilen desteğin ne kadar yeterli 
olduğu ise tartışma konusu. CHP Niğde 
Milletvekili ve Tarım Komisyonu Üyesi 
Ömer Fethi Gürer ve TMMOB Ziraat 
Mühendisleri Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı Baki Remzi Suiçmez'le destek 
ödemesini ve tarım enflasyonunun 
doğurduğu sorunları konuştuk.

Ekonomik daralma hayatın bütün 
alanlarında olduğu gibi tarımı da 
etkiliyor. Türkiye’de ipotekli tarım alanı 
42.3 milyon dekara ulaşırken, 2 milyon 
230 bin çiftçinin tapusunda ipotek 
bulunuyor.

Hükümet her yıl belirli periyotlarla 

çiftçilere teşvik paketleri hazırlıyor. 
Tarım ve Orman Bakanı İbrahim 
Yumaklı “Geçen yıl başlattığımız bitkisel 
üretimde önemli girdi maliyetlerinden 
olan gübre ve mazot desteklerinin öne 
çekilmesi ve ayni olarak ödenmesi, 
çiftçimizde büyük karşılık bulmuştur” 
demişti ancak verilere göre tarımdaki 
daralma artarak devam ediyor. 
Kronikleşmiş sorunların kaynağında 
CHP’li Ömer Fethi Gürer’e göre yapısal 
sorunlar mevcut.

2006 yılında çıkarılan Tarım Kanunu’na 
göre çiftçilere milli gelirin yüzde 
birinin verileceği belirtiliyor. Gürer, bu 
uygulamanın da hayata geçirilmediğini 
ya da verilen desteklerin yetersiz 
kaldığını belirtti. Gürer, şöyle devam etti: 
“Avrupa ülkelerinde yüzde ikilere ulaşan 
destekler veriliyor. Türkiye’de destekler 
karar alındıktan bir yıl sonra veriyor. 
Enflasyon nedeniyle verilen desteğin bir 
anlamı kalmıyor. Yani bu destek, geçen 

yıl ki veriler baz alınarak belirlendi. 
Gübre 9 bin TL civarından 20 bin 
bandına kadar çıktı. Çiftçinin eline geçen 
desteğin niteliği kayboluyor. Destekler 
sözde kalıyor.”

Destek verilecekse bunun enflasyon 
gözetilerek yapılması gerektiğine işaret 
eden Gürer, sorunların yeni olmadığını 
şöyle anlattı: “2002’den bu yıla kadar 
Çiftçi Kayıt Sistemi’ne kayıtlı çiftçi 
sayısı bir milyon azaldı. Bunun yanında 
ilaçların önemli bir bölümü, gübre 
vesaire ithal ediliyor. Döviz oynaklığı 
tüm girdileri etkilemeye devam 
edecek. Bölgedeki savaş ortamından da 
etkileneceğiz. Önümüzdeki dönemde 
gıdayla ilgili sorunlar yaşanacağı kesin.”

TMMOB Ziraat Mühendisleri Odası 
Yönetim Kurulu Başkanı Baki Remzi 
Suiçmez de enflasyon sorununa dikkat 
çekti. Suiçmez “Buğdayın üretim 
maliyeti odamız tarafından 10,5 TL 
olarak belirlenmişti. Toprak Mahsulleri 

Ofisi (TMO) alımlarının gündeme 
geldiği bir ortamda, geciken alımların 
olması nedeniyle ürün üreticilerin elinde 
kaldı” dedi.

Suiçmez, çiftçilerin üretimden 
çekilebileceği uyarısında bulunarak 
çözüm için şu önerileri sıraladı:

“Girdi desteklerinin ekonomik 
gerçeklere uygun olması, toplam destek 
miktarının artırılması ve zamanında 
ödenmesi gerekiyor. Her üründe 
alım fiyatlarının maliyetin üzerinde 

açıklanması gerekli. Üreticilerin 
üretimden çekilmesi durumunda, 
pandemi sonrası savaş ortamında dışa 
bağımlılık düzeyi artar.”

Suiçmez, ayrıca tarımın yaşadığı 
sorunun bir tercih olduğuna işaret 
ederek, tarım politikalarının değişmesi 
gerektiğini ifade etti ve ekledi: “Kamucu 
tarım politikalarına mutlaka ihtiyaç var. 
Aksi halde raflar dolu olsa bile üreticinin 
tarlayı sürmediği durumda kötü günler 
bizi bekliyor.”

Her hafta zam yapılan mazot ve sürekli fiyatı değişen gübre çiftçilerin üretme kapasitesini kısıtlıyor

Hububata verilen destek, zamlar 
karşısında devede kulak kaldı

Tarımın en büyük girdilerinden mazot ve gübreye yapılacak desteğin geçen yılın 
rakamlarına göre belirlenmesi tartışma konusu oldu. Desteğin, ekonomik gerçeklikten 
uzak olduğunu vurgulayan uzmanlar, çiftçilerin üretimden çekildiği uyarısında bulundu.

Gençlik ve Spor Bakanlığı’nın 2024-
2026 dönemine yönelik bütçe verileri, 
vakıf ve derneklere transfer edilecek 
miktar belli oldu. Başkanlığın üç yıllık 
dönemde vakıf ve derneklere aktaracağı 
toplam paranın 5 milyar TL’ye dayanacağı 
öğrenildi.

BirGün’de yer alan habere göre Gençlik 
ve Spor Bakanlığı’nın mali verilerine göre, 
2022 yılında derneklere 563 milyon 515 
bin TL aktarıldı. Bakanlık, “Kâr amacı 

gütmeyen kuruluşlar” adı altında faaliyet 
gösteren vakıf ve derneklere 2023’ün 
yalnızca ilk yarısında ise 522 milyon 660 
bin TL aktardı.

Bakanlığın 2024 yılı bütçesi ve 
2025 ile 2026 yıllarına yönelik bütçe 
öngörülerinin paylaşıldığı veriler ise 
bakanlığın kasasının vakıf ve derneklere 
ardına kadar açılmaya devam edileceğini 
gözler önüne serdi. Buna göre, 2024 
yılında vakıf ve derneklere aktarılması 

amacıyla Gençlik ve Spor Bakanlığı’nın 
bütçesine 1 milyar 325 milyon 4 bin TL 
yerleştirildi.

Vakıf ve derneklere 2025 ve 2026 
yıllarında aktarılacak para da milyarlarca 
lira olarak tahmin edildi. Bakanlığın 
2025 ve 2026 yıllarında vakıf ve dernekler 
için ayırmayı planladığı para kayıtlara 
sırasıyla 1 milyar 631 milyon 40 bin TL 
ve 1 milyar 849 milyon 297 bin TL olarak 
geçti. Artıgerçek

Bakanlık gençlere yapılması gereken
harcamayı vakıf ve derneklere aktaracak
Gençlik ve Spor Bakanlığı’ndan vakıf ve derneklere gelecek üç yıl içinde 5 milyar TL transfer edilecek. 

Mali verilere göre 2022 yılında derneklere 563 milyon 515 bin TL aktarıldı.

Cumhurbaşkanlığı İletişim Başkanı 
Fahrettin Altun, otoyol ve köprü 
geçiş ücretlerine zammın 2024'e 
ertelendiğini duyurdu. Altun, bugün 
alınan zamlı geçiş ücretlerindeki 
farkların ise iade edileceğini söyledi.

Altun'un sosyal medyadan yaptığı 
paylaşım şöyle:

"Kamuoyunun bilgisine

Otoyol ve köprü geçiş ücretlerinde 
25 Ekim’den itibaren yapılan 
düzenleme, Cumhurbaşkanımız 
Sayın Recep Tayyip Erdoğan’ın 
talimatlarıyla Ocak 2024’e 
ertelenmiştir.

25 Ekim’de (bugün) alınan geçiş 
ücretlerindeki fark vatandaşlarımıza 
iade edilecektir." Artıgerçek

Köprü ve otoyol ücretlerine zamda 
geri adım, Ocak 2024'e ertelendi

Köprü ve otoyol ücretlerine yapılan zam Ocak 2024'e ertelendi. 
Bugün zamlı geçiş ücreti ödeyenlere, ücret farkları iade edilecek.
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Ankara ve İstanbul gibi büyük 
illerde dar gelirli halkın gıda, 
yiyecek ve mefruşat ihtiyaçlarını 
ucuz fiyatlarla temin eden GİMA 
hizmetlerini yaygınlaştırmak 
için Bursa, Antalya, İzmir, 
Erzurum, Diyarbakır ve Malatya 
illerinde de şubeler açacak.

Gaziantepli dar gelirli 
vatandaşların da ucuz 
gıda, giyim ve mefruşattan 
yararlanması için GİMA 
mağazalarından bir tanesi de 
Gaziantep’te açılmalıdır.

Geçim sıkıntısı çeken 
yurttaşların biraz rahatlamasını 
sağlayacak olan GİMA 
mağazasının şehrimizde de 
açılması için il yetkilileri ve 
parlamenterlerin konu üzerine 
hassasiyetle eğilerek sonuç 

alınması gerekiyor.
Altı ilde GİMA şubelerinin 

açılmasıyla ilgili ajans haberi 
aşağıdadır.

GİMA 6 ilde mağaza açıyor
Dar gelirli yurttaşların gıda, 

giyim ve mefruşat ihtiyacını 
karşılayan GİMA satış örgütünü 
yurt sathına yayıyor. Bursa, 
Antalya, İzmir, Erzurum, 
Malatya ve Diyarbakır’da da 
yeni GİMA mağazaları hizmete 
girecek.

Kısa adı GİMA olan Gıda ve 
İhtiyaç Maddeleri T.A.Ş.’nin 
sermayesi 1 milyar liradan 2 
milyar liraya çıkartılıyor. GİMA 
Yönetim kurulunun bu konudaki 
kararı ortak kamu kuruluşlarının 
sermaye artırımına katılabilmesi 
için Başbakanlığa iletildi. 

Şehrimizde neden açılmıyor?
Halka ucuz gıda, giyecek ve mefruşat sağlayan GİMA mağazası altı ilde yeniden şube açıyor.

Hacıların hac sırasında 
kurbanlarını kesmek üzere 
Türkiye’den gönderilen kasapların 
Gaziantep’teki seçiminde 
usulsüzlükler olduğu iddia edildi.

Suudi Arabistan hükümeti İslam 
ülkeleri arasında Türkiye’yi seçerek 
hac sırasında kurbanları kesmek 
üzere Türkiye’den kasap istedi.

Diyanet İşleri Başkanlığı da il 
müftülerine birer genelge gönderip 
imtihan yapılarak ehil kasapların 
seçilmesini istedi.

Vali Yardımcısı Servet Çiftlikli’nin 
başkanlığında İl müftüsü, il veteriner 
müdürü, et ve balık kurumu 
müdürü, Kilis veteriner müdürü ve 
Kilis müftüsünden oluşan imtihan 
komisyonu müracaat eden kasapları 
inceledi.

Sonuçta müracaat eden 65 
kasaptan 40 kasabı seçti.

İmtihana girenlerden bazıları 
gazetemize kadar gelerek imtihanın 
adil yapılmadığını iddia ederek 
şöyle konuştular: “Bizlerden 10 kişi 
geçen yıl seçilerek gitmiştik. Bu yıl 
da yine gitmek için müracaat ederek 
imtihana girdik. Ancak hiçbirimizi 
seçmeliler. Yenileri seçtiler. Seçilenler 
arasında bizim tecrübeli olanlar az. 
Anladığımıza göre geçen yıl gidenleri 
bu yıl göndermek istemediler. Oysa 
Diyanet İşleri Başkanlığından gelen 
emirde böyle bir şey yok. Geçen yıl 
Ankara’da topladığımızda diyanet 

işleri başkanı bize bir konuşma 
yaparak bundan sonraki yılda 
da tercihen gönderileceğimizi 
söylemişti. Burada ise buna 
uyulmadı” dediler.

Konu ile ilgili olarak konuştuğumuz 
İl Müftüsü İbrahim Acar ise şunları 
söyledi: “Diyanet İşleri Başkanlığının 
genelgesinde kasaplığı iyi bilmenin 
yanında kişinin İslami bilgisi ile 
çevresinde iyi tanınmış olmasının 
da araştırılması yer almaktadır. 
Komisyonumuz bu üç unsura 
son derece dikkat etmiştir, geçen 
yılki seçimde gerçekten birçok 
aksaklıklar yanlış değerlendirmeler 
olmuştur. Kasapların yurdumuzu 
temsil edecekleri düşünülerek bu 
yıl seçmelerde büyük itina ve dikkat 
gösterilmiştir. Geçen yıl gidenlerden 
hiçbirisinin seçime giremediği ve 
gönderilmek istenmediği doğru 
değildir. Çünkü konusunda uzman 
olan ve her bakımdan aranan 
nitelikleri sahip görülen Et ve Balık 
Kurumu elemanlarından birisi 
seçilmiş bulunmaktadır. Bu yıl 
imtihana girenler arasında geçen 
yıla nazaran daha vasıflı kimseler 
görüldü. Bunun için bu yıl daha 
ziyade yenilerden seçilme imkanı 
doğdu. İmtihan her türlü olumsuz 
düşüncelerden uzak olarak tam 
anlamıyla adil yapıldı. Seçilenlerin 
bizi iyi şekilde temsil edeceklerine 
inanıyorum” dedi.

Hicaz'a vazifeli gidecek kasaplar 
sıkı denetimden geçiriliyor

Suudi hükümeti kasaplık için İslam ülkeleri arasında 
Türkiye’yi seçti. Beleşten hacı olmak ve üstelik 170 bin lira 
kazanmak hırsı şikayetleri arttırdı.

Okuyucularımızdan 
gelen telefonlarda ve 
gönderdikleri mektuplarda 
Devlet Hastanesi acil 
servisinin gece gelen 
hastalara bakmadığı ve 
onlara suçlu muamelesi 
yaptığı belirtiliyor.

Bunun üzerine yaptığımız 
araştırmada gerçekten 
doktorların hastalara 
bakmadıkları ve onları 
muayene etmeden geri 
gönderdikleri ortaya çıktı.

Salı günü saat 21:30 
sularında Devlet 
Hastanesi acil servisinin 
önü kalabalık bir halk 
kitlesiyle dolu ve sinirli 
sesler geliyordu. Kalabalık 
arasında doktorun yanına 
yaklaşan bir genç, hasta 
olduğunu söyledi. Doktor 
“Çık dışarı ulan sizin 
elinizden ne yapalım” diye 
hasta olan genci kovmaya 
kalktı. Bunun üzerine 
genç, “Ben Zırhlı Tugaydan 
geliyorum zaten hasta 

olmasam burada ne işim 
var. Gündüz olsa bizim 
kendi doktorlarımız var. 
Siz köpek kovar gibi bizleri 
kovamazsınız” diye itirazda 
bulundu.

Bunun üzerine doktor 
isteksiz olarak hastayı 
muayene etti. Daha sonra 
salonda sesler yükselmeye 
başladı.

Devlet hastanesinin 
akşamki görüntüsü hiç iç 
açıcı değildi. Doktorlar 
hastaları kovalarken, 
hasta bakıcılar çaresiz 
gelenleri teselli etmeye 
çalışıyorlardı.

Bir vatandaş hastasını 
getiren kişiye “Kardeşim 
sabaha kadar ölmüyorsa 
götür özel bir doktora 
muayene ettirirsin” dedi.

Vatandaşların bu 
seslerinden adeta hoşlanan 
nöbetçi doktor ve 
hemşire poliklinikte her 
şeyden habersiz sohbet 
ediyorlardı.

Devlet Hastanesi acil 
servisinden şikayet var

Bir doktorun hastalara “Ulan” diye hitap ettiği, 
gece gelen hastalarla meşgul olmadığı iddia ediliyor.

Ticaret ve Sanayi Odası 
Başkanlığı tarafından 
yapılan yazılı açıklamadan 
öğrenildiğine göre turistik 
eşya satanlar, yabancılara fahiş 
fiyatla eşya satıyorlar. Bazı 
turistik eşya satıcıları da parası 
ödenen eşyaları sahiplerine 
göndermiyor.

Konu üzerine Kültür ve 
Turizm Bakanlığı ile Türkiye 
Odalar Birliğinin de eğilerek 

yurt genelinde turistik eşya 
satanların uyarıldığı bildirilen 
açıklamada turistlere karşı 
yapılan bu tür davranışların 
yurt ekonomisine zarar vereceği 
söylenerek bu işlerle uğraşanlar 
uyarıldı.

Fahiş fiyatla turistik eşya 
satanlar 5500 sayılı kanunun, 
2567 sayılı kanunla değişik 
74. maddesi gereğince 
cezalandırılacakları bildirildi.

Turistlere fahiş fiyatla eşya satılıyor

Her zaman halkın sıcak 
misafirperverliğini hissettik

Dr. Roberto Nardi, Sabah’a 
yaptığı özel açıklamada, 
mozaiklerle ilgili yaptıkları 
çalışmayı her zaman Gaziantep’in 
yararına olacağını düşünerek 
çalıştıklarını vurgularken, 
“Zeugma platformunun tavrı, 
Gaziantep’i izole edip, gelişecek 
ekonomik ve kültürel zenginlik ile 
uluslararası prestiji önleyecektir. 
Bu platformun, Gaziantep 
halkının çoğunluğunu temsil 
ettiğine inanmak bizim için zordu. 
Dört yıldan beri kişisel olarak 
halkın sıcak misafirperverliğini ve 
insanların PHI’nın çalışmalarına 
katkılarını ve ilgilerini hep 
hissettik” diye konuştu.

Bilimsellikten uzak
kişisel ithamlar var

“Profesyonelce gayretimizi 
Gaziantep halkının çoğunluğu ve 
yetkilileri tarafından kendilerine 
sunulan bir hizmetle kentin 

geleceğine yapmış değerli bir 
yatırım olarak anlaşıldığı bizim 
için aşikardır. Bilimsellikten 
uzak kişisel husumetten dolayı 
yapılan ithamları anlamakta 
zorluk çekiyoruz. Örneğin, 
mozaiklerinin sergileneceği alanın 
uygun olmaması veya mozaik 
ambalajlamalarının tehlikeli 
olması gibi” diyen Dr. Nardi, 
bu tür ithamların hiç kimseye 
fayda sağlamayacağını, aksine 
Gaziantep’e zarar vereceğini 
vurguladı.

Yerel insan gücü yetiştirilmesine 
özel önem verildi

PHI’nın Zeugma projesinde 
en önem verdiği noktalardan 
birinin yerel insan gücünün 
mozaiklerin onarımı konusundaki 
profesyonelce eğitilmesi olduğunu 
da kaydeden Dr. Nardi, “İşte bu 
nedenledir ki, biz işin başında 
İstanbul’dan, sahipliğini Mine 
Ünsal ile Celal Küçük'ün yaptığı 
sanat ve restorasyon şirketi ile 

anlaşarak onları Gaziantep’e 
getirdik. Dört yıl boyunca bu iki 
insan ve yanında çalıştırdıkları 
bizimle özel bir ünite gibi çalıştılar 
ve önemli bir eğitim aldılar. Bunu 
böyle yapmamızın nedeni, onları 
bağımsız ama profesyonel özel 
bir ünite çalışma düzeninde 
eğiterek ileride Gaziantep’te veya 
Türkiye’nin herhangi bir yerinde 
buna benzer sanat olaylarında 
dışarıya bağımlı kalmadan en iyi 
hizmeti verir hale getirmekti” 
şeklinde açıklamada bulundu.

Her şey Gaziantep
ve bölgenin yararı için

Nardi sözlerini şöyle 
sürdürdü: “Gelecekte nasıl 
bir proje düşünülür, plan 
yapmak için henüz erken. 
Ancak şurası gerçek ki PHI’nın 
Zeugma projesinin halkın 
ve yöneticilerinin güveni ile 
dayanışma içinde Gaziantep’in 
ve bütün bölgenin yararına 
olduğunu düşünüyoruz”

Dr. Roberto Nardi, ekibi ve çalışmalarıyla 
ilgili suçlamaların bilimsellikten uzak olduğunu açıkladı

“Sunulan hizmet kentin geleceğine “Sunulan hizmet kentin geleceğine 
yapılmış değerli bir yatırımdır”yapılmış değerli bir yatırımdır”

PHI adına dört yıldan beri ekibiyle birlikte Zeugma mozaiklerinin restorasyon çalışmasını yapan Dr. 
Roberto Nardi, Gaziantep 1. Asliye Hukuk Mahkemesi’nin mozaikler üzerindeki tedbiri kaldırarak, Zeugma 
platformunun davacı olmasının yasal olmadığına karar vermesinden mutluluk duyduğunu söylerken, 
“Böylece Packard Vakfı’nın Zeugma projesindeki iyi niyetli yaklaşımı da kabul görmüştür” diye konuştu.

Vali Lütfullah Bilgin Gaziantep’in 
sahip olduğu kültürel değerlerin 
dünyaya tanıtımını sağlayacak 
modern bir Kültür Merkezi 
yapılması için çalışma başlattıklarını 
bildirdi.

Mozaik müzesi 
bu yıl tamamlanacak

Bilgin yaptığı açıklamada 1991 
yılında kültür sitesi olarak inşaatına 
başlanan ve daha sonra yapılan proje 
değişikliğiyle Gaziantep müzesinin 
ek binasına dönüştürülen inşaatın, 
2004 yılı içerisinde tamamlanarak 
Mozaik Müzesi olarak hizmete 
sunulacağını belirtti.

Güçlendirme projesini 
uzman mühendisler yaptı

Temeli 1991 yılında atılan ve o 
yıldan bu yana yapımı devam eden, 
ancak ödeneklerin sınırlı oranlarda 
ayrılması nedeniyle bugüne kadar 
tamamlanamayan bu inşaatın, 
bir an önce bitirilmesi için valilik 
tarafından gerekli çalışmalar ve 
girişimlerin yapıldığını kaydeden 
Bilgin şöyle konuştu: “Bu bağlamda 
Kültür ve Turizm Bakanlığından 
temin edilen ödeneğin yanı sıra, 
Özel İdare bütçesinden de yeteri 
kadar ödenek ayrılmıştır. İnşaatın 
bitirilmesi için gerekli işlemler 
kapsamında, öncelikle söz konusu 
inşaatın deprem yönetmeliğindeki 
kriterlere uygunluğu yönünden 
gerekli testlerin yapılması için 
valiliğimizce konunun uzmanları 

görevlendirilmiştir. Bu uzmanlar 
tarafından yapılan testler 
sonucunda taşıyıcı kolonlarda 
güçlendirme yapılmasının gerektiği 
belirlenmesi üzerine, valiliğimizce 
görevlendirilen konunun uzmanı bir 
mühendis hiçbir ücret talep etmeden 
güçlendirme projelerini kısa bir süre 
içerisinde tamamlamıştır”

Gaziantep mozaikler
 şehri olarak anılacak

Bilgin 28 Haziran 2004 tarihinde 
söz konusu ek binanın ihalesi 
yapılmak üzere ilana çıkarıldığını, 
2004 Kasım ayı içerisinde binanın 
tamamlanarak “mozaik müzesi” 
olarak hizmete açılmasının 
planlandığını, kentin dünya 
kamuoyunda tanınmasında 
büyük rol oynayan, Zeugma 
Antik Kentinden çıkarılan eşsiz 
mozaiklerin ve tarihi eserlerin bu 
müzede sergilenmesi ile Gaziantep’in 
bundan böyle “Mozaikler Şehri 
Gaziantep” olarak anılacağına 
inandığını bildirdi.

Modern bir Kültür 
Merkezi yapılmalı

Gaziantep’in sahip olduğu tarihi 
ve kültürel değerlerin dünyaya 
tanıtımını sağlayacak modern 
bir Kültür Merkezi yapılması için 
de gerekli çalışmaların valilik 
tarafından yürütüldüğünü ifade eden 
Bilgin, “Bu çalışmalarımızda katkıda 
bulunan ve emeği geçen herkese 
teşekkür ederim” dedi.

Valilik ek binayı 
mozaik müzesi yapacak

10 yıldan beri bir türlü tamamlanamayan müze ek binası için 
valilik kolları sıvadı. Vali Lütfullah Bilgin binanın Kasım ayına kadar 
tamamlanacağını ve mozaiklerin burada sergileneceğini açıkladı.
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Ben, aldığım eğitim ve terbiye gereği, prensipte 
her bireye içten davranmaya özen gösteririm, 
gülümsememi sakınmam. Çünkü bilirim 
ki gülümseme ve içtenlik insan ilişkilerinde 
önemli faktörlerdir. Göz göze geldiğim bir 
bireye içtenlikle gülümsemenin, iletişimimizi 
geliştireceğini ve insanlar arasındaki ilişkileri 
olumlu etkileyeceğini bilirim. Bu ulu önder 
Atatürk’ün Türkiye’sinde yaşayan çağdaş bir 
kadın olarak kazanımımdır. Ona ve cumhuriyet 
değerlerine minnet duyarım. Gülümsemenin 
bulaşıcı olduğuna inanırım. Sabahleyin evimden 
çıkarken göz göze geldiğim komşuma, sokakları 
süpüren mahallemizin çöpçüsüne, aceleyle bir 
sipariş yetiştirmeye çalışan bakkalın çırağına, 
bana yol vermeye tereddüt eden sürücüye 
gülümsemekten asla çekinmem. Bu sihirli 
eylemin gün boyu dalga dalga yayılacağına 
ve birilerinin hayatına dokunacak bir kelebek 
etkisi yaratacağına inanırım.  Bu eylemimi asla 
zorunda hissettiğim için yapmam, içimden 
öyle gelir. Elmasın farklı yüzeyleri gibi herkesin 
farklı kaygıları, sorunları, endişeleri, beklentileri 
olduğunu bilirim. Birini yargılamadan önce 
de bunu unutmamaya gayret gösteririm. Aynı 
Osmanlı döneminde kadıların karar vermeden 
önce etraflıca düşünmeye gayret göstermeleri 
gibi. Osmanlının en adil en başarılı olduğu 
dönemlerde kadılar bir kavgaya karışan insanlar 
hakkında hüküm vermeden önce, olayın olduğu 
gün lodosun esip esmediğini bile araştırır ve öyle 
hüküm kurarlarmış. Lodosun insan zihnini nasıl 
bulandırdığını, çevresel faktörlerin insanı ne 
kadar olumsuz etkileyebileceğini bilir, bunu göz 
ardı etmezlermiş.

Ben gülümsememi kimseden sakınmam 
ancak karşımdaki kişi, olayın avantajını kullanıp 
başkalarını aptal yerine koyma gayretindeyse, 
gözümün içine baka baka dalkavukluk yapıyor, 
yalan söylüyorsa, başkalarının hakkını gasp 
ediyor ve bunu yaparken yaratılan koşulları 
kullanıyorsa işte o zaman iş değişir. Kimse aptal 
yerine konmaya göz yummaz, yummamalıdır. 
Bu bizim kendimize olan saygımıza karşı 
borcumuzdur. Toplumsal olaylardaki 
adaletsizliğe, yanlışlığa da baş kaldırım 
bundandır. Kendimi sorumlu hissederim. 
Daha adil bir toplum için mücadele etmem 
gerektiğini bilirim. Barış dilinden uzaklaşmadan 
bunu yapmamın vatandaşlık görevi olduğunu 
düşünürüm.

Okuyucularımıza da şunları önermeyi görev 
bilirim:

Bilinçlenme: Öncelikle toplumsal 
adaletsizliklerin farkında olmalısınız. Bu, okuma, 
araştırma, toplumsal olayları takip etme ve 
farklı bakış açılarına açık olma gibi yöntemlerle 
yapılabilir.

Sesinizi kullanma: Adaletsizliklere karşı 
sesinizi yükseltin. Bu, sosyal medya, protestolar, 
makaleler yazma, konuşmalar yapma veya yerel 
topluluklara destek verme, katılma gibi birçok 
farklı şekilde olabilir.

İnsanları bilgilendirme: Adaletsizlikler 
hakkında başkalarını bilgilendirmek ve 
farkındalık yaratmak, daha fazla insanın harekete 
geçmesine yardımcı olabilir.

Aktivizm ve organizasyonlar: Adalet için 
mücadele eden sivil toplum örgütlerine ve 
aktivist gruplara katılarak veya destek vererek 
daha büyük bir etki yaratabilirsiniz.

Yasal yollar: Adaletsizliklere karşı 
hukuki yollarla mücadele etmek, yasaların 
değiştirilmesine yardımcı olabilir. Bu avukatlık, 
lobi faaliyetleri veya yasal değişiklikler için 
kampanya yürütmeyi içerebilir.

Dayanışma: Adaletsizliğe karşı mücadelede 
diğer insanlarla dayanışma içinde olun. Ortak 
amaçlar için bir araya gelmek, daha büyük bir 
etki yaratabilir.

Eğitim ve öğrenme: Adaletsizliklerin 
kökenlerini anlamak ve çözüm yollarını 
öğrenmek önemlidir. Kendinizi ve başkalarını 
eğitmek bu sürecin önemli bir parçasıdır.

Barışçıl protesto: Eylemlerinizin barışçıl ve 
yasal olmasına dikkat edin. Şiddetli eylemler 
amaçlara zarar verir ve sizi haklı iken haksız 
duruma düşürür. Üstelikte hiç ama hiç faydası 
yoktur.

Politika ve oy kullanma: Adaletle ilgili 
konularda politika değişiklikleri destekleyin ve 
oy kullanarak seçilmiş temsilcilerin değişim için 
çalışmalarını teşvik edin.

Uzun vadeli taahhüt: Adalet mücadelesi sıklıkla 
uzun vadeli bir taahhüt gerektirir. Değişikliklerin 
zaman alabileceğini unutmayın ve kararlılıkla 
mücadele etmeye devam edin.

Toplumsal adaletsizliklere karşı baş kaldırmak, 
önemli bir çaba ve kararlılık gerektirir, ancak 
tarihsel olarak büyük değişimlere yol açmıştır. 
İnsanların seslerini birleştirmesi ve adaleti 
savunması, daha adil bir toplumun inşasına er 
geç katkıda bulunur.

Ez cümle: Korkmayın, doğrularınızı yüreklilikle 
, inançla savunun. Savunun ki sevdikleriniz 
özlediğiniz özgür ve çağdaş toplumda yaşasın. 
Ve hiç korkmayın, Cumhuriyetimizi ilelebet, 
nice 100 yıllarca, onurla dimdik, gururla 
kutlayacağız..

Hastanenin Modern doğum 
odalarında bugüne kadar 102 bebek 
dünyaya geldi. Kalp merkezi olan 
hastanemizde, 8 anjiyo cihazımızla 
toplam 371 tanısal anjiyo ve 110 hastaya 
stent takıldı” ifadelerini kullandı. 

Bugüne kadar 14 By-pass 
ameliyatı gerçekleştirildi

Şahin, ‘’Önümüzdeki haftalarda kalp 
ritm problemlerinin kalıcı tedavisi 
için EPS işlemi başlayacak olup; 
TAVI, Mitral Balon, ASD kapama gibi 
eskiden açık kalp cerrahisi gerektiren 
işlemler anjiyo laboratuvarında 'kapalı 
yolla' tedavi edilecek.  Kalp Damar 
Cerrahi ameliyathanelerimizde 
bugüne kadar 14 By-pass ameliyatı 
başarı ile gerçekleştirildi. Bölgedeki 
tek hibrit ameliyathaneye sahip Şehir 
hastanemizde komplike ve daha yüksek 
riskli kalp damar cerrahi hastalarına 
müdahale edilmekte, açık kalp cerrahisi 
ve koroner anjiografi işlemi aynı anda 
yapılabilecek” şeklinde konuştu. 

İnme Merkezi hasta
kabulüne başladı

Şehir Hastanesinde İnme Merkezi’nin 
hasta kabulüne başladığını açıklayan 
Şahin, “Hastalarımıza erken müdahale 
ile tedavi gerçekleştirilerek kalıcı felç 
riskinden kurtarılıyor. Hastanemizde 
girişimsel radyoloji ile beyin anevrizma 
(beyin damarlarında baloncuklaşma), 
beyin damar tıkanıklıkları gibi 
hastalarda hayati riski oluşturan acil 
durumlara müdahale edilebiliyor. 
Kanser hastalarımızın bütüncül tedavisi 
için, medikal onkoloji, onkolojik 

cerrahi, jinekolojik onkoloji ve 
radyasyon onkoloji ekibi oluşturulmuş 
olup hasta kabulü başladı” şeklinde 
konuştu. 

Sağlık turizmini 
geliştirmek için çalışacağız

Şehir Hastanesi’nin Gaziantep ve 
bölge için önemli bir fonksiyonu 
üstleneceğini sözlerine ekleyen 
Şahin, “Hizmetin niteliğini, kalitesini 
değiştirecek, sadece kente değil bölgeye 
hizmet sunacak. Sağlık turizmini 
geliştirmek için çalışacağız. Şehir 
Hastanesinin devreye alınması ile hiçbir 
hastanemiz kapatılmadı, bin 875 yatak 
gözükse de aslında 2 binin üzerinde 
yatağa sahip bir kompleksi hizmete 
açmış olduk. Böylesine büyük bir 
kompleksin hemen açılıp dört dörtlük 
şekilde çalışıyor olması mümkün değil. 
Planlamalar yapıldı, tüm birimler 
açılarak faaliyete başlandı. Gaziantep 
Şehir Hastanesi ile kente artı değer 
kazandırdığımız pek çok yönümüz 
oldu” açıklamasını yaptı.  

Gaziantep, sağlık alanında 
bölgenin üssü olacak

Dr. Ersin Arslan Eğitim ve Araştırma 
Hastanesi’nin yıkılması ile birlikte 500 
yataklı hizmetin Şehir Hastanesi’ne 
kaydırıldığını kaydeden Şahin, 
‘’Mücahitler EK Binada 380 yatak 
kapasitesi bulunuyor. Bazı illerde 
hastaneler kapatıldığı, Gaziantep’te 
hiçbir hastanemiz kapatılmadan 
Şehir Hastanesi faaliyetlerine başladı. 
Bakanımızın bu konuda bize büyük 
desteği oldu, uzman hekim ve sağlık 

personeli noktasında da bu destekler 
devam edecek.  Önümüzdeki günlerde 
113.Devlet Yükümlüğü Kurası’nda 
talebimizi yaptık, kentimize 80 uzman 
hekim gelecek. Gaziantep, sağlık 
alanında bölgenin üssü olacak” şeklinde 
konuştu. 

Hastalarımızın talep 
ettikleri hizmeti en kısa 

süre içerisinde alacak
Gaziantep’teki sağlık sorunlarına 

değinen Şahin, “Randevu sürelerinin 
uzun olduğu, polikliniklerinin 
uzun olduğu ve MHRS üzerinden 
vatandaşların randevu alamadıklarını 
biliyoruz. Yoğun bakım servislerindeki 
doluluklara bağlı olarak gerek il 
içerisinde gerekse bölgeden hastaların 
farklı illere sevk edildiğini biliyoruz ve 
bazı branşlar için farklı illere gidilmek 
zorunda kalındığının farkındayız. 
Bu sorunların çözümü için Şehir 
Hastanemiz, büyük kolaylıklar 
sağlayacak. Hastalarımızın talep 
ettikleri hizmeti en kısa süre içerisinde 
alacak.  Hekimlerimizin iş yükü ile ilgili 
analizleri yapıyoruz, Başhekimlerimiz 
ile de değerlendiriyoruz. Önümüzdeki 
günlerde atanacak yeni uzman 
hekimlerle birlikte hizmete erişim de 
bir sorun kalmayacağını düşünüyorum” 
açıklamasını yaptı.  

Hiçbir hastanemizin 
kapasitesini azaltmadık

Şahin, “Hiçbir hastanemizin 
kapasitesini azaltmadık. Sadece 
hastanelerdeki atıl kapasiteleri 
bünyemize aldık. Dr. Ersin Arslan 

Hastanesi’ni bünyemizde aktif hal 
getirildi. Mücahitler Hastanemizde 
Anjiyo ve kalp ameliyatları halen 
yapılabiliyor. Şehir Hastanesi daha 
uygun olduğu için insanların burayı 
tercih edecek. Acil servislerimizde 
vatandaşlarımız ilk müdahalenin 
yapıldığı yerler. Oralar hiç değişmedi, 
tüm müdahaleler oralarda yapılıyor. 
Ambulans sistemimiz de en iyi şekilde 
hasta taşımalarını yapıyor. Hizmet 
açısından bir geriye gidiş yok” vurgusu 
yaptı. 

Şehir Hastanemizde 
yoğun bakım servisinde

 250 yatağımız hazır
Gaziantep, Şehir Hastanesi’nin 

devreye alınması ile birlikte yoğun 
bakım yatak sayısında Türkiye 
ortalamasına ulaştığının altını çizen 
Gaziantep İl Sağlık Müdürü Beytullah 
Şahin, konuşmasını şöyle sürdürdü: 
Yoğun bakım konusu kentin en 
büyük sorunlarından biriydi. Yoğun 
bakımlarda yer bulunamadığı için 
insanlar bölge illere sevk ediliyordu. 
İlimizde 850 civarında yoğun bakım 
yatağı vardı. Şehir Hastanemizde 
yoğun bakım servisinde 250 
yatağımız hazır. Ama gerekli olması 
halinde bu yatak sayısını daha da 
artırabiliriz. Bu da şehir dışına 
sevkleri kesin olarak çözüyor. 
Ancak kent her gün gelişiyor ve 
nüfusu artıyor. Bu noktada Beykent 
Bölgesi’ne ve Dr. Ersin Arslan 
Hastanesi alanına yeni bir hastane 
yapılması planlanıyor.”  

Kalp krizi, anjiyo gibi acil durumlarda özel 
hastanelerin ücret talep etmesi yasal değil

Bir an önce kalıcı barışın 
sağlanmasını arzuluyoruz

Gaziantep Ticaret Odasının Ekim Ayı 
Olağan Meclis Toplantısı, Yönetim Kurulu, 
Meclis ve Disiplin Kurulu üyelerinin 
katılımıyla yapıldı. Meclis toplantısında 
yaptığı konuşmada içinde bulunduğumuz 
coğrafyanın her an her şeyin olabileceği bir 
coğrafya olduğuna dikkat çeken ve İsrail’i 
sert bir şekilde eleştiren GTO Başkanı 
Yıldırım, arzularının bir an önce kalıcı 
barışın sağlanması yönünde olduğunu, 
ancak mevcut durumun ekonomiye olası 
etkilerini de doğru değerlendirip aksiyon 
almak zorunda olduklarını da ifade etti. 

Konuşmasında 12. Kalkınma Planı’na 
da değinen Başkan Yıldırım, 2024-
2028 dönemini kapsayan 12. Kalkınma 
Planında 2053 vizyonu ile 5 yıl boyunca 
atılacak adımların yer aldığını, 2028 
sonunda enflasyonun %4,7’ye, cari açığın 
ise 2,8 milyar dolara düşürülmesinin 
hedeflendiğini belirterek “Kişi başına 
düşen milli gelirin de 17,6 bin dolara 
çıkacağı öngörülüyor. Oldukça iyimser 
olan bu plan çerçevesindeki hedeflere 
ulaşılmasını canı gönülden diliyorum. 
Gaziantep Ticaret Odası olarak şehrimiz ve 
ülkemiz için her türlü sorumluluğu almaya 
hazırız. Bu doğrultuda da var gücümüzle 
çalışacağız.” İfadelerini kullandı. Haber 
Merkezi

Savaşın olası ekonomik etkilerine 
karşı aksiyon almak zorundayız

Bugün açılışını gerçekleştirdiğimiz 
bu enstitü, Antik Anadolu ve Akdeniz 
Uygarlıklarının arkeolojik ve tarihi 
miras hazinelerine erişimi sağlayacaktır. 
Ortak araştırma, analiz ve restorasyon 
fırsatı sağlayacak olan enstitü, aynı 
zamanda genç uzmanlara eğitim ve 
staj imkanı da sunacaktır. Enstitü 
ayrıca Türkiye ve Avrupa Birliği'nden 
sanatçılar, sivil toplum örgütleri, gençler 
ve akademisyenlere de ev sahipliği 
yapacaktır. Böylelikle gelecekte dünya 
arkeoloji ağlarına tam entegrasyonu 
da sağlanacaktır. Bu enstitünün ortak 
kültürel mirasımızın korunması ve 
tanıtılması yoluyla Avrupa Birliği ve 
Türkiye arasında kültürler arası diyaloğun 
güçlendirilmesine katkıda bulunacağına 
yürekten inanıyorum. Geçmişimizi 
anlamamıza yardımcı olacak ve ortak 
geleceğimizi şekillendirmemize katkıda 
bulunacaktır” diye konuştu.

Türk Arkeoloji ve Kültürel Miras 
Enstitüsü, Türkiye’de ve kültürel 
tarihi bağların olduğu dünyanın diğer 
bölgelerinde Türk ve İslam Arkeolojisinin 
genel bilim dallarının olduğu insanlığın 
ortak birikim ve değerlerini esas alarak 
bilimsel araştırmalar yaparak yayınlar 
çıkarmayı amaçlıyor. Enstitü ayrıca 
arşivleme, kütüphane çalışmaları ve 
dünyanın diğer enstitüleriyle iş birliğinde 
faaliyet yürütmeyi hedeflerken geleceğin 
arkeologlarını yetiştirmek için çalışmalar 
yürütecek.

8 yıllık çalışmada Osmanlı’dan 
günümüze Türk arkeolojisiyle ilgili 
bütün kazı ve belgeler dijital hale 

getirerek dijital arşiv oluşturuldu. Ayrıca 
Balkanlar, Kafkaslar, Anadolu ve Ortaasya 
bölgelerindeki çalışmalardaki yayınlar 
getirilerek kütüphaneye eklendi. 50 
bin kitaplık dijital ihtisas kütüphanesi 
kurularak, yapılan çalışmalarda 
uluslararası çalışmalarla ve diğer 
arkeoloji enstitüleriyle entegre olabilecek 
kütüphane ve dijital kütüphane altyapısı 
hazırlandı. 

Yürütülen 18 aylık restorasyon 
çalışmaları neticesinde Kendirli 
Kilise’nin tarihi yönü ön plana 
çıkartılırken yapı, enstitüsü için sergi ve 
konferans salonunu, çalışma ofislerini, 
Arkeoloji İhtisas Kütüphanesi’ni, 
Türkoloji Kütüphanesi’ni, Arkeometri 
Laboratuvarı’nı ve etkinlik alanlarını 
kapsayan bir komplekse dönüştürüldü.

Açılış töreninde konuşma yapan 
Gaziantep Büyükşehir Belediye Başkanı 
Fatma Şahin, enstitünün kurulduğu 
Kendirli Kilisesi’nin tarihine dikkat 
çekerek şunları söyledi: “Bu bina birçok 
tarihi olaya şahitlik ettiği gibi 1933 
yılında binanın balkonunda Gaziantep’e 
gelen ve Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ün 
konuşmasında da şahitlik etmiştir. Bu 
gördüğünüz çatıda ve eserlerde büyük bir 
hafıza var. Geldiğimiz noktada, bir yerde 
İslam Medeniyeti varsa orada kilise, havra 
vardır, kardeşlik vardır. Gaziantep İpek 
Yolu’nu kalkınma yoluna dönüştürmüş 
çok özel bir şehirdir.”

Artık zenginlik kültürel 
miras, kültürel değerle ölçülüyor

Başkan Şahin konuşmasının devamında 
Dünyanın bugün hiç olmadığı kadar 

barış isteği içerisinde olduğunu aktararak 
konuşmasına şöyle sürdürdü: “Bugün 
arkeoloji enstitüsü kuruluşundan çok 
daha önemli bir felsefesi var. Barış, sevgi, 
kardeşlik arkeoloji enstitüsü ile inşa 
edilmektedir. Bu süreçte AB Delegasyonu 
elçisi, yaptığımız çalışmada her zaman 
yanımızda oldu. Akademik dünyanın 
önemli isimleri burada. Şehrin antik 
kentlerinin ortaya çıkarılması sürecinde 
büyük emek verdiler. Türkiye olarak 
biz geç kaldık. Anadolu uygarlıklarının, 
topraklarının, eserlerinin yurtdışına 
götürülmediği, bu topraklarda Anadolu 
tarihinin bu enstitü ile devam etmesi 
önemliydi.”

Türkiye’nin karbon analizlerinin 
yapılması için artık yurtdışına 
başvurulmasının gerekli olmadığını 
söyleyen Başkan Şahin, konuşmasını 
şu ifadelerle tamamladı: “Çok önemli 
eserler burada artık. Uzmanlaşmış bir 
kütüphanemiz, dijital çalışmalarımız 
var. Osmanlı dönemi eserlerini burada 
Türkçe tercüme ettirdik. 50 bin Osmanlı 
belgesini 2 bin 100 fotoğrafı getirdik. 
Enstitümüzün bizi biz yapan bir değer 
olduğunu görüyoruz. Artık zenginlik 
kültürel miras, kültürel değer ve bunların 
üzerinde çalışabilecek ne kadar bilim 
adamı var bu üzerinden ölçülüyor. 
Önümüzde çok uzun bir yolculuk var. 5 
antik kentimize yapacağımız yatırımlarla 
bu salonundaki değerli bilim adamlarıyla 
yapacak çok işimiz var.”

Törende konuşan Vali Kemal Çeber 
ise Anadolu topraklarından dünyanın 
çeşitli bölgelerine kaçırılan tarihi eserlere 

vurgu yaparak şu ifadeleri kullandı: 
“Adına amacına bakınca etkilerini 
hissedebileceğimiz, çalışmalarla sadece 
Gaziantep ve bölgeye değil, Türkiye’ye 
getirisinin önemini göreceğiz. İnsanlığın 
ortak mirası eserler. Ortak tarihe olan 
bu eserler bu topraklar üzerinde kalması 
gerekiyor. Bugün eserlerin getirilmesi 
üzerine mücadele veriyoruz. Son 10 yıldır 
yoğun çalışmalarla müzelerimizi ihya 
ederken yurtdışındaki Anadolu’ya ait 
eserleri tekrar getiriyoruz. Çok hassas bir 
çalışma.  Bu topraklar birçok medeniyete 
ev sahipliği yaptı. Burası bereketli hilal. 
Tarihin doğduğu topraklar burası. Bu 
ülkenin topraklarında nereye kazma 
vurursanız bir eser tarih bulursunuz. 
Gaziantep’te bugün 20’den fazla müze 
var. Çoğu Büyükşehir Belediyesi’nin 
girişimi. Bu alanda Büyükşehir Belediye 
Başkanımız Fatma Şahin’e özel teşekkür 
ediyorum.”

Törende ayrıca Gazikültür A.Ş. Yönetim 
Kurulu Başkanı Hakan Tanrıöver, 
enstitünün kuruluş süreci hakkında 
bilgi verdi. Kurulum aşamasında görev 
yapan bilim insanları törende konuşma 
yaparken Europa Nostra İcra Kurulu 
Başkan Yardımcısı Guy Clausse ve 
Alman Arkeoloji Enstitüsü İstanbul 
Şube Direktörü Prof. Dr. Felix Pilson’de 
açıklamalarda bulundu.

Program, ünlü fotoğraf sanatçısı Ara 
Güler’in, Arkeolojik alanlarda çektiği 
27 farklı alandan 133 fotoğraftan oluşan 
sergi, protokol ve katılımcılar tarafından 
gezildi. Sergi sonrası enstitünün birimleri 
ziyaret edildi.

Arkeolojik miras, toplumsal hafızanın 
kaynağı ve önemli bir aracı olarak korunmalıdır

2022 yılının Ocak-Eylül dönemlerinde 2 
bin 349 şirket 25 kooperatif ve 270 gerçek 
kişi ticari işletme kurulurken, bu yılın ocak-
eylül ayı dönemlerinde ise kurulan şirket 
sayısı 2 bin 151, kooperatif sayısı 24 ve 
gerçek kişi ticari işletme sayısı ise 228 oldu. 

Yine 2022 yılının ilk 9 ayında kapanan 
şirket sayısı 312, kooperatif 4 ve gerçek 
kişi ticari işletme sayısı 168 iken bu yılın 
ilk 9 ayında ise kapanan şirket sayısı 309, 
kooperatif 1 ve gerçek kişi ticari işletme 
sayısı ise 251 oldu.  

2023’ün ilk 9 ayında, 2022’in ilk 9 ayına 
göre kurulan şirket sayısı yüzde 5,1 kurulan 
gerçek kişi ticari işletme sayısı yüzde 23 
oranında azalırken, kurulan kooperatif 
sayısı ise yüzde 73,3 arttı. Yine yılın ilk 9 
ayında, 2022’in ilk 9 ayına göre kapanan 
şirket sayısı yüzde 0,1 kapanan gerçek kişi 
ticari işletme sayısında yüzde 18 kapanan 
kooperatif sayısında yüzde 0,5 artış 
meydana geldi.

Eylül 2023’te, Eylül 2022’ye göre kurulan 
şirket sayısı yüzde 15,7 kurulan gerçek 
kişi ticari işletme sayısı yüzde 45 oranında 
azalmış olup kurulan kooperatif sayısı yüzde 
76,1 artarken, Eylül 2023’te, kapanan şirket 
sayısı 2022 yılının aynı ayına göre yüzde 0,7 
kapanan kooperatif sayısı yüzde 21,5 arttı, 
kapanan gerçek kişi ticari işletme sayısında 
yüzde 13 azaldı. Haber Merkezi

Kentte kurulan şirket, kooperatif ve 
gerçek kişi ticari işletme sayısı azaldı

Ayrıca fon ile portre 
arasında renk ve ton 
bağlantısına dikkat ettiğini 
anlatan Güney, portreyi 
renkli arka plan önünde 
betimleyerek zıt renkleri 

yerinde ve dozunda 
kullanmak suretiyle ifadeyi 
tuvalin üzerinde egemen bir 
duruma getirerek izleyici ile 
resim arasında bağlantıyı 
güçlendirdiğini söyledi.

“Bakışlar” temalı resim sergisi açılıyor

İsrail-Filistin savaşı tedirgin ediyor
Seyahat acentelerinin İsrail-

Filistin savaşının bölge ülke 
turizmine darbe vurmasından 
endişe ettiklerini söyleyen 
TÜRSAB GAP BTK Başkanı 
İbrahim Halil Kılınç, “İran 
ve Suriye’de bir hareketlilik 
var. Gaziantep sınır bölgesi 
olduğundan seyahat acenteleri 
tedirgin. Bölge olarak savaşın 
sıkıntısını en derinden 
yaşıyoruz” dedi.

6 şubat Kahramanmaraş 
depremleri sonrasında 
sektörün toparlanamadığını 
ifade eden Kılınç, “Yaz ayından 
ve Kültür Yolu Festivali’nden 
umduğumuzu bulamadık. 
Seyahat acenteleri Kasım ayını 
ise otellere erken rezervasyon 
yaparak geçirecek ama kış 
ayının da yaz ayında ki gibi 

geçeceğini düşünüyoruz. 
Gelir-gider arasındaki makas 
gün geçtikçe artıyor. Gelir 
azaldıkça gider her geçen gün 
artıyor” ifadelerini kullandı. 

İsrail-Filistin savaşının 
ülke turizmine büyük darbe 
vuracağını söyleyen Kılınç, 
“Daha önce Ukrayna-Rusya 
savaşı da turizmi olumsuz 
etkilemişti. Şimdi ise İsrail-
Filistin savaşı da olumsuz 
etkileyecek. Ortadoğu’dan 
gelen turist sayısı yüzde 80 
oranında düştü. Şu anda 
büyük bir kriz var, ama 
yaşanan krizi tüm kesimler 
hissetmeye başladı. Savaşın bir 
an önce bitmesi için gerekli 
adımların atılması lazım” 
şeklinde konuştu. Haber 
Merkezi


